
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 13.6.2024 
 

Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 

Přítomni: dle prezenční listiny. 

 

Program: 

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu br. Mlejnek; br. Otmar, br. Vondrouš 
2) Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání 
3) Schválení navržených vyznamenání  br. Bachtík 
4) Zpráva o hospodaření   ses. Slavíková 
5) Informace 
6) Diskuze 
7) Závěr 

 

Jednání zahájila starostka OSH ses. Kateřina Slavíková 

 

Bod 1) K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. Zapisovatelem 
v zastoupení navržen br. Mlejnek, ověřovateli zápisu br. Otmar a br. Vondrouš. 

     VV schválil navržený program a ověřovatele zápisu 

 

Bod 2) Zápis z minulého jednání obdrželi všichni přítomní přílohou k pozvánce, proto zde již 
nebyl čten. Trvá úkol vyhledat dobrou firmu na zhotovení historických praporů. 

     VV vzal zápis na vědomí 

 

Bod 3) Schválení vyznamenání: 

Br. Bachtík přednesl návrhy na vyznamenání jednotlivých sborů a členů SDH. Návrhy na 
vyznamenání SDH byly pro. SDH Jilemnice, Benešov, Dolní Štěpanice, Hnanice, Stružinec, 
Zálesní Lhota;  členům SDH: Ploužnice, Stružinec, Mříčná, Přívlaka, Poniklá, Čistá u Horek 

Vše bylo zkontrolováno dle evidence a všichni navržení mají na vyznamenání nárok. 

     VV schválil všechna navržená vyznamenání 

 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH 

Zprávu přednesla ses. Starostka Slavíková: Měsíc květen byl náročný na akce a tedy i po 
finanční stránce. Ještě není vše proúčtováno, měsíc květen není ještě zcela uzavřen.  

Byly schváleny tři tituly dotací z Libereckého kraje pro OSH Semily, z Národní sportovní 
agentury a z MŠMT. 

Proběhlo školení hospodářů v Přibyslavi, dotace z MŠMT jsou na konání dětských táborů 
(5x), Volnočasové aktivity, Provoz, Vzdělávání vedoucích. 

Směrem k SDH, které čerpají dotace, byl vznesen požadavek na posílání uzávěrek formou 
datové schránky 



Br. Bachtík poděkoval v souvislosti se soutěžemi ses. starostce za obstarání sponzorských 
darů ve výši 100 tis. Kč. 

Ze spořícího účtu byly už v letošním roce připsány úroky ve výši cca 20 tis. Kč. 

 

Bod 5) Další informace  

Ses. starostka: 

- Sezóna začala v březnu Jabloneckou halou 23.-24.3. 
- 30.3.školení vedoucích mládeže v Mříčné 
- 12.4. školení hospodářů v Přibyslavi 
- 20.4. shromáždění starostů v Přibyslavi – schvaloval se Stejnokrojový předpis, měl by 

být již na stránkách dh.cz 
- 26.4. setkání Zasloužilých hasičů v Mříčné – ocenili jsme paní starostku obce medailí 
- 4.5. v Přibyslavi předání Medailí za záchranu života – Zdeněk Lukeš z SDH Vysoké 

nad Jizerou 
- 4.5. zahájena první soutěž O pohár dráčka Soptíka v Jablonci nad Jizerou 
- 18.5. Ukázky vyprošťování v Turnově + výročí v Mašově a okrsková soutěž 
- 24.5. setkání Zasloužilých hasičů v Jablonci nad Nisou 
- 25.5. okresní kolo hry Plamen ve Vysokém nad Jizerou – poděkování za skvělou 

přípravu 
- 26.5. okresní kolo soutěže dorostu v Poniklé 
- 1.-2. června Krajské kolo hry Plamen a dorostu v Turnově – náročná akce, počasí 

příliš nepřálo 
- 8.6. okresní kolo Běhu na 60 m, + soutěž O pohár dráčka Soptíka, výborná 

organizace, byla velká účast dětí 
 
Čeká nás  

- okresní kolo Požárního sportu v Turnově 15.6. 
- 16.6. Festival Přípravek v Košťálově 
- 22.6. Krajské kolo soutěže v Požárním sportu v Jablonci nad Nisou 
- Slaví se výročí sborů – Poniklá 140 let; Jilemnice 150 let, Benešov u Semil 140 let 
- 22.6. v Mříčné 140 let 
- 29.6. začíná Pohár OSH v Tuhani 

 
 Zkontrolovat návrhy nových Stanov – mají se dát připomínky (br. Miksánek 

ohledně hlasování) 
 Návrhy na vyznamenání přes Evidenci SDH v počítači, řeší se nesrovnalosti 
 Seznámení s dopisem člena VV br. Vytiny /SDH Ploukonice/ - rezignace 

v souvislosti s protestem na Krajském kole soutěže dorostu v Turnově, 
v tomto případě by si okrsek měl zvolit nového starostu okrsku, aby se 
informace z OSH nadále dostávaly k jednotlivým sborům. Úkol pro 
starostku OSH: jednat s br. Vytinou eventuálně v jiném SDH v rámci okrsku o 
náhradě.  

VV vzal informace na vědomí 
 
 

Bod 6: Diskuze 

K některým akcím se vyjádřil br. Miksánek, shrnuto: ctít Kalendář soutěží, který je znám již 
na počátku roku, dát přednost postupovým soutěžím a v těchto termínech se pokusit 
neorganizovat různé oslavy a jiné soutěže, protože pak je na postupovkách trapně malá 
účast sborů (na okresní kolo PS přihlášena 4 družstva mužů a 2 družstva žen). K uvedené 
problematice se později vyjádřil i náměstek br. Doškař, cítí problém podobně. 



Br. Čermák se vyjádřil ke změnám termínů i ze strany KSH (nahlášení změny v krátkém 
předstihu „vždycky se konal podle letité zvyklosti Plamen v sobotu a Dorost v neděli, a 
najednou se dozvěděl, že to bude obráceně“) – Úkol: projednat tyto věci na jednání KSH.  

Br. Miksánek – navrhnul (po jednání vedení OSH), aby se zástupce Zasloužilých hasičů zval 
na jednání VV pouze při projednávání termínů jejich setkání, nikoliv na každé jednání. Z toho 
důvodu nebyl na toto jednání br. Vejnar pozván. 

VV s návrhem souhlasí 

 

Ses. Starostka předala dodatečně pamětní medaili k výročí 160 letům br. Čermákovi  

 

Bod 7: Závěr 

Ses. Starostka poděkovala všem za účast na schůzi a popřála hezké léto a příjemnou 
dovolenou všem. 

 

Zapsal: br. Mlejnek Milan 


